
Tordas Község Polgármestere
2463. Tordas, Szabadság út 87.
Tel. (fax): 22-467-502, 467-655

Meghívó

Értesítem, hogy képviselőtestületünk 1997. július lO-én (csütörtökön) 15 órakor ülést tart.

Az ülés helye: Községháza

Napirend:

1./ Iskola igazgató határozott idejű megbízása.
Előadó: Farkas János polgármester

2./ Bejelentések, javaslatok.

melynek tárgyalásához meghívom.

Kérem a testületi ülésen való feltétlen megjelenését.

T o r d a s, 1997. július 2.

~~
Farkas Jáno' ~
polgármester



Jelenléti ív

az 1997. év július hó 10. napján
megtartott képviselőtestületiülésről

1.1 Cifka János

2./ Farkas János

3./ Fábián Jánosné

4./ Juhász György

5./ Kunsági László

6./ Dr. Pápai Péter

7./ Rácz József

8./ Turda Sándor

9./ Vasvári Pál

10./ Zémann Géza

11./ Márki Ferenc jegyző
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Jegyzőkönyv

Készült: Tordas Község Képviselőtestületének 1997. július l O-én megtartott
üléséről.

Az ülés helye: Községháza

Jelen vannak: Cifka János, Farkas János, Fábián Jánosné, Juhász György, Kunsági László,
Dr. Pápai Péter, Rácz József, Turda Sándor, képviselők,
Márki Ferenc jegyző
Dr. Hamza Lászlóné iskola igazgató
Bediné Németh Márta műv. ház igazgató

Igazoltan távol: Vasvári Pál képviselő

Bejelentés nélkül távol maradt: Zémann Géza képviselő

Farkas János polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapí~a, hogy az ülés határozatképes
javaslatot tesz a napirendekre.

Napirend:

1./ Iskola igazgató határozott idejű megbízása.
Előadó: Farkas János polgármester

2./ Bejelentések, javaslatok.

A napirendekre tett javaslatot a képviselőtestület egyhangúlag elfogadta.

Farkas János polgármester ismertette a képviselőkkel, hogy kinevezési ügyekben zárt ülést kell
tartani, ha az érintett személy nem járul hozzá a nyílt üléshez.
Jelen esetben dr. Hamza Lászlóné nem kívánja pályázatát zárt ülésen tárgyalni, a nyilt üléshez
hozzájárult.

I. Napirend tárgyalása

1./ Iskola Igazgató határozott idejű megbízása.

A pályázat írásos anyaga mellékelve.

Márki Ferenc jegyző ismertette a pályázat törvényes kiírásának, benyújtásának és
véleményezésének útját. A kiírt pályázatra egy írásos pályázat érkezett, amelyet dr. Hamza
Lászlóné megbízott iskola igazgató nyújtott be.
Elmondta, hogy a pályázattal kapcsolatos eljárás törvényesen zajlott le. Megtárgyalta a
pályázatot az alkalmazotti értekezlet, a nevelőtestület, a Diák Önkormányzat. A törvényben
előírt időben nem véleményezte a pályázatot az iskolaszék ( két éve nem működik), a
szakszervezet (helyi szervezet nincs), és a pedagógus szakmai szervezet.
Mindezek után a nevelőtestület megjelent II tagja (13 fóből) titkos szavazással egyhangúlag
támogatta a pályázatban leírtakat.
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Tájékoztatásul elmondja még, hogy a határozott idejű megbízás lehet 5 és 10 év, de a pályázó
egyenlőre öt évre vállalná a megbízást.
A képviselőtestület, mint az iskolaigazgató munkáltatója, a megbízás ügyében titkos szavazást
is tarthat. A vezetői megbízáshoz minősített többség szükséges.

Farkas János polgármester elmondja, hogy a pályázót és munkáját a testület jól ismeri. A
pályázatban rögzítettek a jövőt vázolják elénk, a továbbfejlődés töretlennek látszik. Javasolja
Dr. Hamza Lászlónét öt évre a Sajnovics János Általános Iskola igazgatójának kinevezni.

Hozzászólások:

Cifka János elmondja, hogy a pályázatban leírtakkal egyetért, az abban foglaltakat jónak,
megvalósíthatónak tartja. Az elmúlt évben kiírt vezetői pályázatra Dr. Hamzáné nem
jelentkezett, akkor nem vállalta a megmérettetést, most miért vállalja, változott e valami?

Dr. Hamza Lászlóné elmondja, hogy szinte semmi sem változott, a problémák nem
csökkentek, a követelmények viszont emelkedtek.
Sokat gondolkodott a pályázaton. Úgy gondolta, hogy az általa megkezdett munkát folytatni
kell, ezzel tartozik az önkormányzatnak, akivel az elmúlt években igen jó, együttműködő és
segítőkész kapcsolatot épített ki, és tartozik kollégáinak is.
Megpróbálja, reméli alkotóan végig tudja vinni a megbízás éveit.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag (8 igen szavazattal) az alábbi
határozatot hozta:

15/1997. (VII. 10.) sz. határo~t

Tordas Község Képviselőtestülete az iskola
igazgatói állás betöltésére kiirt pályázat alapján: a
"Sajnovics János" Általános Iskola igazgatójának
1997. július l-től 2002. augusztus 31-ig terjedő

időre Dr. Hamza Lászlóné tanárt nevezi ki.

II. Napírend után

Bejelentések, javaslatok

1./ Vezetőkbejelentései

Márki Ferenc jegyző szóbeli előterjesztésében ismertette a testülettel, hogy az előző ülésen
megalkotott szociális rendeletbe két apró hiba csúszott, amely törvénysértő, ezért szükséges
annak módosítása.

A rendelt 6. §. /3/ bekezdését törölni kell, mig a 23. §. /1/ bekezdésében szereplő összeghatár
esetében a hivatkozás a szociális tv. 46. §. /2/ bekezdés lesz, mivel alacsonyabb rangú rendelet
nem hozhat olyan szabályt, ami hátrányosabban érinti a kérelmezőt.
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Hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag ( 8 igen szavazattal) megalkotta az
egyes szociális ellátási formák szabályozásáról szóló 7/1997. (Vll. 11.) sz. rendeletét az
5/1997. (V. 13.) sz. rendelete módositásáról.

Farkas János polgármester ismertette a testülettel, hogy az ÁPv Rt a MATÁV
vagyonmérlegében szereplő belterületi föld értékének megfelelő részvény illeti meg
önkormányzatunkat. Ez az összeg összesen 566.000,- Ft, amelyből korábban mér 218.000,- Ft
ot megkaptunk. Az ÁPv Rt-vel kötött megállapodás alapján a napokban 348.000,- Ft értékű

részvényt fogunk kapni. A részvények 10.000,- Ft-os cimletekben készültek, ezért 8000,- Ft-ot
a korábbi osztalékokkal együtt számlánkra már át is utaltak, így 340.000,- Ft értékű

részvénnyel számolhatunk.
E részvény megvásárlására már több bróker cég is jelentkezett, de maga az ÁPv Rt IS

bonyolítana adásvételt.
Korábban a 210.000 Ft értékű részvényt már eladtunk. Kérdezi mi legyen ennek a
részvénycsomagnak a sorsa, értékesítsük ?
A jelenlegi tőzsdei ár 670 %.

Hozzászólások:

Kunsági László - a kevesebbet is értékesítettük. Nem jelentős mennyiség, javasolja a napi
tőzsdei áron történő értékesítését.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag (8 igen szavazattal) az alábbi
határozatot hozta:

16/1997. (Vll. 10.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete a
tulajdonában lévő 340.000,- Ft bemutatóra szóló
MATÁV részvényt napi tőzsdeí áron értékesíti.

A polgármester a továbbiakban tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a község parkosított és
intenzíven gondozott parkterületei további gondozásához gép beszerzését terveztük.
Régi kis gépeink nagy munkát végeznek, de kis teljesítményűek, újabbak beszerzése válik
szükségessé. Asportpályát nyiró önjáró gép gyakran meghibásodik, tartalékba lehetne helyezni
egy újabb önjáró nagyobb teljesítményű gép vásárlásával. Több mint 3 ha olyan területünk van,
ahol egy ilyen gép működhetne. Természetesen mellette még a kisebb, öregebb gépeinknek is
dolgoznia kellene.
A HUNGEXPO-n legutóbb tartott bemutatóra elmentünk, ahol egy francia cég is bemutatta
gépeit. Az ott szerzett tapasztalatok, a különböző cégek prospektusai és árajánlatai alapján
megállapítható, hogy a gépek drágák, de gyorsak és a franciák gépe professzionális, nagy
tudású és gyors, szervize, alkatrész utánpótlása is biztosított.
A gép ára, amelyet a helyszíni bemutató után a cég képviselőjével is megtárgyaltunk, 5 %
engedmény figyelembevételével 760.000,- Ft + Áfa
Prospektusát, és az egyéb ajánlatokat a képviselők megtekinthetik. Javasolja a gép
megvásárlását.
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Hozzászólások:

Cifra János - a gépet a bemutatón látta, jónak és szükségesnek tartja. A sporttelepen használt
gép állapota, működőképessége nem biztonságos.

Kunsági László - bár nem látta a gépet, de a község parkjainak gondozása, embereink
munkájának megkönnyítése szükségessé teszi egy nagyobb teljesítményű, jó gép beszerzését.

Dr. Pápai Péter - a gép drága, de szükséges. Nagyon oda kell figyelni arra, ki fogja kezelni.

Márkí Ferenc - a prospektusokban szereplő gépek egyíke sem olcsó. Van amely több funkcíós,
van amely csak egy, mint a francia gép, amely csak fiínyíró.
Településünk gondozottsága, a munka gyorsasága, embereink kímélete sem utolsó szempont.
Javasolja a gép megvásárlását. Erre a fedezet részvényeink eladásából adott.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag (8 igen szavazattal) az alábbi
határozatot hozta:

1711997. (VII. 10.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete egyetért az
előteIjesztésben szereplő francia gyártmányú
Babia típusú önjáró fiínyíró beszerzésével.

A polgármester a továbbiakban ismertette Bediné Németh Márta műv. ház igazgató kéreimét,
amelyben felsőfokú közművelődési szakember képesítést nyújtó tanfolyamon való részvétele
támogatását kéri. A tanfolyam költségei 40.000,- Ft-ot tesznek ki.
Javasolja a tandíj átvállalását. A dolgozó fedezi útiköltségét és a szakkönyvek árát.

A képviselőtestület a javaslattal egyetértett, a műv. ház igazgató továbbképzésének költségét a
dolgozó részére megtériti.

A polgármester a továbbiakban tájékoztatta a testületet, hogy a sportpálya színpad felújítása
elkezdődött, a tervek elkészültek. Remélhetőleg a felújítás augusztus 20-ra elkészül.

A Polgárőrség tordasi szervezete megtartotta tisztújító közgyűlését. A közgyűlésen

megerősítették pozíciójában Turda Sándor elnököt. Az elnökség további tagjai: Derecskei
János, VaIjas István, Nagy Attila, pénztáros Gurabi Tiborné.
Jó munkát kívánunk mindannyiuknak.

Július 19-én Gyúrón ismét megrendezésre kerül a DUNA KUPA autós rali verseny.
Önkormányzatunk a rendezvényt a művelődési ház bérbeadásával és 5000,- Ft-al támogatja.



2.1Képviselők bejelentései
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Bediné Németh Márta műv, ház igazgató ismertette az augusztus 20-i falunap program
tervezetését és az szervezéssel kapcsolatos elképzeléseket

Több bejelentés nem volt a polgármester az ülést befejezettnek nyilvánitotta
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Márki Ferenc
jegyző
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Farkas János
polgármester


